

REPRISE DE L'ENQUETE.

7.—M. Léopold Henri Durand produit comme Exhibit No. 13, un état indiquant la quantité de pierre que la "Maisonnette Quarry Co." a livrée sur la rue Omer, en 1914.

M. Dickson continue son témoignage.

Exhibit No. 14. — Commande de pierre en date du 1er décembre 1914.

George Gordon est assermenté et examiné.

Au début du témoignage de M. Gordon, M. le Commissaire Giroux laisse son siège.

Exhibit No. 15. — Réquisition No. 41101.

Exhibit No. 16. — Réquisition No. 40573.

Exhibit No. 17. — Réquisition No. 39110.

André Nap. Chicoine, est assermenté et examiné.

Alphonse Gingras est assermenté et examiné.

Exhibit No. 18. — Livre contenant le nombre de voyages de pierre livrés.

Léonide Bélisle, est assermenté et examiné.

Adélard Brissette, est assermenté et examiné.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Enjoint aux personnes ci-dessous mentionnées de comparaître devant le Bureau des Commissaires de la Cité de Montréal, à l'Hôtel de Ville de la Cité de Montréal, jeudi, le 16 courant, à 3 heures p.m., dans la salle des délibérations dudit Bureau, pour rendre témoignage dans l'affaire concernant la livraison de la pierre dans le quartier Longue-Pointe, savoir:

J. d'Ambroise, M. Bessette, F. Lapalme, A. Lapalme, N. Prud'homme, P. Goyette, C. N. Contant, F. Monette, J. Grisé, J. E. Perry.

Il est

Enjoint auxdites personnes d'apporter avec elles les notes et documents qu'elles peuvent avoir en leur possession, en rapport avec la livraison de la pierre dans le quartier Longue-Pointe, le tout sous toutes peines que de droit.

La présente assignation est donnée en vertu des dispositions de l'article 21R de la Charte de la Cité de Montréal.

Stanislas Delorme est assermenté et examiné.

A. Gingras, en nouvel examen.

H. Ferron, en nouvel examen.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que la continuation de l'enquête soit fixée à jeudi, le 16 du courant, à 3 heures p.m., et que l'assemblée régulière du Bureau soit ajournée au 15 du courant, à 11 heures a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

INVESTIGATION RESUMED.

7.—Mr. Léopold Henri Durand filed as Exhibit No. 13, a statement showing the quantity of stone which the Maisonnette Quarry Co. has delivered on St. Omer street in 1914.

Mr. Dickson continued to give evidence.

Exhibit No. 14. — Order for stone, dated the first December 1914.

George Gordon was sworn and gave evidence.

At the beginning of Mr. Gordon's evidence, Commissioner Giroux left his seat.

Exhibit No. 15. — Requisition No. 41191.

Exhibit No. 16. — Requisition No. 40573.

Exhibit No. 17. — Requisition No. 39110.

André Nap. Chicoine was sworn and gave evidence.

Alphonse Gingras was sworn and gave evidence.

Exhibit No. 18. — Book containing the number of stone loads delivered.

Léonide Bélisle was sworn and gave evidence.

Adélard Brissette was sworn and gave evidence.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald,

The hereunder mentioned persons were ordered to appear before the Board of Commissioners of the City of Montreal, at the City Hall of Montreal, on Thursday, the 16th instant, at 3 p.m., in the Board Room, to give evidence concerning the delivery of stone in Longue-Pointe Ward, to wit:

J. d'Ambroise, M. Bessette, F. Lapalme, A. Lapalme, N. Prud'homme, P. Goyette, C. N. Contant, F. Monette, J. Grisé, J. E. Perry.

The said persons are ordered to bring with them the notes and documents they may have in their possession, in connection with the delivery of stone in Longue-Pointe Ward, the whole under the penalty provided by law.

This summons is given in virtue of the provisions of Art. 21R of the Charter of the City of Montreal.

Stanislas Delorme was sworn and gave evidence.

A. Gingras was again examined.

H. Ferron was again examined.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the investigation be adjourned until Thursday, the 16th instant, at 3 p.m., and that the regular meeting of the Board be adjourned until the 15th instant, at 11 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *